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P R O T O K Ó Ł   NR 71.2022 

 

posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 10 maja 2022 roku 

 

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów przez poszczególne komisje Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2021 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Otworzył wspólne posiedzenie komisji i powitał wszystkich zgromadzonych.                        

Zaznaczył, że na posiedzeniu komisji mamy 2 (dwóch) nieobecnych członków.                              

Nie ma Pana Romana Lewickiego i Pana Sebastiana Łagody.  

Lista obecności członków wspólnego posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 1                              

do niniejszego protokołu. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów przez poszczególne komisje Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2021 rok. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Ponieważ wniosków i uwag nie zgłoszono komisje obradowały według przedstawionego 

porządku obrad. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów przez poszczególne komisje Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 
Poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o przyjęcie 

protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Zdrowia. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 7, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Poprosił Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przyjęcie 

protokołu ostatniego posiedzenia Komisji.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

W głosowaniu udział wzięło 4 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu, 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

W głosowaniu udział wzięło 9 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 9, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2021 rok. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zapytał Pana Burmistrza, czy chciałby zabrać głos. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że informacja z realizacji budżetu 2021 roku została przedłożona Państwu 

Radnym. Jeżeli są pytania, wnioski, uwagi to razem z Panią Skarbnik jest do dyspozycji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Podziękował Panu Burmistrzowi.  

Poprosił członków komisji, by w razie pytań, w komentarzu podawać numer strony.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zadał pytanie odnośnie zadania pn. „Modernizacja drogi gminnej w Świerczynie” (strona 90) 

jest tam podana kwota 264.599,09 zł. Informacja z otwarcia ofert wynosiła 243.521,55 zł. 

Różnica wynosi 21.077,54 zł – co składa się na tę różnicę.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Bez wskazywania konkretnych kwot – odpowiedział, że na pewno były dwa dodatkowe 

zadania związane z tą modernizacją – inspektor nadzoru oraz przestawienie słupa sieci 

energetycznej i zamontowanie nowego.  

Dokładne kwoty trzeba sprawdzić.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytał, kiedy otrzyma odpowiedź.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że jeżeli Pan Radny i wszyscy zebrani poczekają to jeszcze podczas dzisiejszej 

komisji udzieli tej odpowiedzi.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Poprosił o tę odpowiedź.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W oczekiwaniu na odpowiedź dla Pana Radnego Skowronka – zaznaczył, że między 

rozstrzygnięciem przetargu i podpisaniem umowy stricte na budowę a całością wydatków jest 

zawsze rozbieżność. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska:  
Przekazała, że odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na której przeanalizowano 

wykonanie budżetu za 2021 rok. Pod względem prawidłowości budżet został wykonany                     

w 100 %. Zaplanowanych wydatków nie zrealizowano w 100 %, ale były to głównie wydatki 

bieżące, ponadto niektóre inwestycje udało się zrealizować taniej niż zakładano. Od wielu lat 

plan budżetu jest zakładany na wysokim poziomie i ten poziom wydaje się być na tyle realny, 

że udało się go wykonać mimo pandemii. Zasługuje to na uznanie.        

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Przedstawił odpowiedź dotyczącą wydatków na „Modernizację drogi w Świerczynie”: 

 projekt budowlany: 6.150,00 zł,  

 wymiana stanowiska słupowego: 11.852,54 zł,   

 wykonanie drogi: 243.521,55 zł, 

 inspektor nadzoru: 3.075,00 zł, 

razem: 264.599,09 zł.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Podziękował za wyczerpującą odpowiedź.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Powiedział, że zapoznając się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok nie ma 

żadnych wątpliwości, że trzeba pozytywnie zaopiniować wykonanie tego budżetu.  

Dodał, że również zapoznał się ze opinią Komisji Rewizyjnej i popiera to, aby udzielić 

Burmistrzowi absolutorium.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że podczas obrad Komisji Rewizyjnej Pani Przewodnicząca zadała pytanie,                   

na które nie potrafił odpowiedzieć ad hoc.  

Pytanie dotyczyło tego, czy w minionym roku były jakieś planowane zadania, których nie 

zrealizowano.  

Nie zrealizowano: 

 zakupu busa – na początku były trudności w uzgodnieniu (z jedynym oferentem) 

terminu dostarczenia tego samochodu. Bus miał służyć przede wszystkim do 

przewozu dzieci z trudnościami w nauce. Po zbilansowaniu tego pod względem 

finansowym i organizacyjnym ustaliliśmy, że w tym przypadku bardziej opłaca się 

zatrudnić wykonawcę zewnętrznego. Zlecić całość zadania i opłacać faktury. Stąd 

odstąpiono od zakupu tego samochodu, 

 przebudowy niektórych fragmentów oświetlenia ulicznego – przyczyną było 

przeciągające się postępowanie dokumentacyjno-uzgodnieniowe, a następnie 

niemożność skutecznego wyłonienia wykonawcy. Zadanie to przeniesiono na rok 

2022. 

Burmistrz dodał, że spośród wykonanych zadań były też takie, które nie były uwzględnione    

w projekcie budżetu 2021 roku, ale w trakcie roku budżetowego m.in. dzięki przychylności 

Wysokiej Rady zostały dodane – pomalowano elewację obu gminnych żłobków, 

zamontowano siedem radarowych wyświetlaczy prędkości, jesienią nasadzono 15000 cebulek 

tulipanów, zakupiono zamiatarkę do chodników i ścieżek pieszo-rowerowych, ponadto 

przebudowano drogi gminne z trylinki w Grodzisku, Witosławiu i Popowie Wonieskim.       

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska:  

Zapytała, czy inwestycja przebudowy oświetlenia ulicznego będzie zrealizowana w ramach 

wydatków niewygasających.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że to zadanie było wpisane w WPF, główny koszt zostanie poniesiony w 2022.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak:  
Powiedział, że należą się podziękowania za szczegółowy komentarz do sprawozdania                         

z wykonania budżetu. Nadmienił, że budżet jest racjonalnie tworzony, a zmiany, które Rada 

dokonuje w ciągu roku są kosmetyczne i jest za tym, aby pozytywnie zaopiniować 

sprawozdanie z wykonania budżetu.    

Zapytał, czy ktoś ma pytania. W związku z tym, że więcej pytań nie zgłoszono 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zaopiniowanie sprawozdania. Zapytał członków 

komisji, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Osieczna za 2021 rok.  

W głosowaniu udział wzięło 13 członków komisji. 

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Osieczna za 2021 rok zostało pozytywnie 

zaopiniowane. 

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski: 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Zaprosił do dyskusji.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej projekt budżetu                      

na 2022 rok i projekt WPF są zamienione miejscami – w projekcie WPF znajduje się projekt 

budżetu i odwrotnie. Poprosił, aby to skorygować. 

Następnie zadał pytanie o:  

1) remont dróg gminnych o nawierzchni asfaltowej, pytał – czy wszystkie drogi gminne                    

są objęte tym zadaniem, czy tylko niektóre. Dodał, że głównie chodzi o działkę nr 64                  

i 65, tj. ulica Osiedle w Osiecznej przy GS, 

2) zamiatarkę – ponieważ na ścieżce rowerowej ze Świerczyny do Osiecznej jest dużo 

kamyszków a przy wjeździe do Osiecznej po ostatniej ulewie na kostkę został wymyty 

pasek. Zapytał, czy można to usunąć.   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Wspomniał, że ostatnio Pan Burmistrz na sesji mówił, że będzie przeprowadzany remont  

tych dróg. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że są tam, co najmniej dwie duże wyrwy.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że właśnie, dlatego ta ulica i inne drogi będą w tym roku remontowane.  

Stan ulicy Osiedle jest taki, że trzeba ją przebudować. W uchwalonym budżecie na ten rok 

jest to zadanie do zrealizowania, jako ostatnie w ramach szerokiego hasła pn. „Rewitalizacja 

centrum Osiecznej”. Jeżeli chodzi o projekt „Rewitalizacji centrum Osiecznej” zostaje jeszcze 

przebudowa najtrudniejszego fragmentu, czyli Rynku, ale z tym Samorząd zacznie się 

mierzyć w roku 2023 i latach kolejnych.  

Burmistrz powrócił do zadanego pytania o remont dróg asfaltowych – przebudowa ulicy 

Osiedle, tj. zadanie o wymiarze modernizacyjnym, ponieważ w związku z przebudową tej 

ulicy będzie wymienione oświetlenie uliczne na stylowe lampy, które znajdują się w centrum. 

Będzie skablowana linia powietrzna z nowymi WLZ do budynków znajdujących się przy tej 

ulicy, następnie nowy chodnik, krawężniki i jako ostatni element położenie nawierzchni 

asfaltowej. Ewentualne słabe punkty tego zadania – w dokumentacji projektowej wszędzie 

gdzie się pojawiają spółki energetyczne są kłopoty terminowe. Do końca maja ma być 

przygotowany projekt na to zadanie. Jeżeli chodzi o masę asfaltową to wszędzie tam gdzie już 
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zawarliśmy kontrakty na położenie nawierzchni asfaltowej są uwagi wykonawców, że wzrost 

cen tego materiału jest bardzo wyraźny.  

Kolejne drogi, które będą remontowane: 

 w Miąskowie odcinek od drogi powiatowej od tzw. „koziego rynku” gdzie się zaczyna 

trylinka, 

 w Osiecznej część ulicy Jeziornej – jadąc od ul. Zamkowej do wyjazdu na                            

ul. Gostyńską i odcinek drogi bez przejazdu, tzw. „ślepa uliczka” tam gdzie jest 

wyznaczone miejsce do handlowania dla rolników oraz ulica Miejska Droga – od                      

ul. Frankiewicza do trylinki, 

 w Kąkolewie ul. Natalii Tułasiewicz i ul. ppor. Wacława Andrzejewskiego, 

Burmistrz podziękował za zwrócenie uwagi, jeżeli chodzi o BPI, powiedział, że pomyłka 

zostanie usunięta.  

Odnośnie zamiatarki prace porządkowe wykonujemy na bieżąco. W samym mieście mamy 

jednego pracownika zatrudnionego na pełnym etacie, dorywczo jest drugi. Na Letnisku jest 

jeden pracownik poza weekendami, bo w piątek, sobotę i niedziele mamy dwie osoby 

dodatkowo zatrudnione z zewnątrz. Letnisko wymaga szerszego skomentowania – w ostatnim 

tygodniu (na określone sygnały) została sporządzona dokumentacja fotograficzna tego co tam 

się dzieje. Później zareagowaliśmy, aby odpowiedzialni za ten stan (Komunalny Związek 

Gmin Regionu Leszczyńskiego oraz nasze służby) reagowali tak żeby bałaganu nie było. 

Odpowiedź na zadane pytanie jest taka, że sprzątamy, ale jeżeli jest duża powierzchnia                   

do sprzątania to pracownicy nie są w stanie w kilkudziesięciu miejscach naraz posprzątać. 

Sukcesywnie z dnia na dzień sprzątamy. Głównym zadaniem ekipy remontowo budowlanej 

jest budowa dróg. 

Burmistrz informował, że: 

 aktualnie budowane są dwie ulice w Kąkolewie, ul. Wiśniowa i Czereśniowa – około 
3/4 tego zadania jest już wykonane. Inwestycja ta zostanie zakończona w maju, a ekipa 

rozpocznie pracę w Świerczynie. W tym roku będzie remontowane tzw. „zapłocie” 

jadąc na głównym skrzyżowaniu w prawo, w stronę świetlicy wiejskiej za częścią 

trylinkową. Po zakończeniu tej budowy remontowana będzie kolejna droga                           

w Świerczynie – ul. Rumiankowa. W planach są jeszcze mniejsze ulice do 

remontowania, ale zależne jest to od możliwości czasowych. Burmistrz powrócił do 

tematu remontu ul. Osiedle mówiąc, że nasza ekipa będzie ustawiać krawężniki                        

i wykonywać nowy chodnik, a samo położenie dywanika asfaltowego będzie 

realizować firma zewnętrzna, 

 w planach jest, aby w możliwie szybkim czasie wydzierżawić tereny na Letnisku: 

działkę z domkiem policjanta oraz teren po Spółdzielni Mleczarskiej w Gostyniu, 

która zrezygnowała z dzierżawy,  

 odbył się konkurs na wyłonienie dyrektora Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Morena. Niestety osoba, która zgłosiła swoją kandydaturę nie spełniła wymogów 

formalnych. Konkurs nie został rozstrzygnięty. Do końca maja kontrakt                                   

ma Pan Dyrektor Popławski, 

 od 1 maja br. nowym Prezesem Gminnego Zakładu Komunalnego jest Pan Bartłomiej 

Dudziak. Poprzedni Prezes Pan Mikołaj Mrówczyński złożył wypowiedzenie, 

 obaj przewoźnicy, którzy realizują dowóz uczniów do szkół i przedszkoli oraz dowóz 

uczniów z niepełnosprawnościami wystąpili o zwiększenie stawki za 1 kilometr 

argumentując to wzrostem cen za olej napędowy. Uznaliśmy te oczekiwania. Firma 

Pana Maćkowiaka od 1 kwietnia będzie miała zwiększoną stawkę za 1 km o 0,80 zł 

netto, co będzie dawało po zmianie 4,64 zł netto, a firma Pana Kępki będzie miała 

wzrost o 0,85 zł netto i po zmianie wyniesie 4,75 zł netto za 1 km. Jeżeli chodzi                      



6 
 

o firmę Pana Maćkowiaka w budżecie są pieniądze natomiast w przypadku firmy Pana 

Kępki 26 maja poprosimy Wysoką Radę, aby zwiększyć te środki, 

 na Stanisławówce jest działka przeznaczona na cele rekreacyjno-sportowe.                          

Działka, której nie zamierzaliśmy kupić, chociaż była propozycja ze strony developera 

Pana Nowackiego, ale zdanie zmieniliśmy. Wynika to z faktu, że pojawił się konkurs 

na budowę sieci kanalizacji sanitarnej poza aglomeracją, do którego przystąpiliśmy. 

Złożyliśmy wniosek na budowę kanalizacji sanitarnej z oczyszczalnią w Kątach.                    

Z warunków konkursu wynika, że można otrzymać dodatkowe punkty za 

pobudowanie dużego zbiornika retencyjnego na wodę, rzędu 200 m3 stąd chcemy 

kupię tę działkę. Zakopać tam zbiornik lub zbiorniki a na powierzchni za jakiś czas 

zorganizować tam miejsce sportowo rekreacyjne dla dzieci i mieszkańców, którzy tam 

będą mieszkać. Zbiorniki w tym miejscu będą miały rolę „chwytacza” wody podczas 

ulewnych opadów, następnie po przelewie, bo każdy ze zbiorników będzie miał 

odpływ do istniejącego odcinka sieci kanalizacji deszczowej, które kończy się                         

w jeziorze, działka jest w jednym z najniższych miejsc więc woda naturalnie będzie 

tam spływać. Działka ma około 1.400 m2, zakup wyniesie brutto 50.000 zł.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytał o nr tej działki.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że nie zna numeru ewidencyjnego. Jak sprawdzi to przekaże informację. 

Na zakończenie Burmistrz informował o temacie „Kolej plus”, który jest pomysłem 

rządowym, aby poprawić infrastrukturę sieci kolejowej w naszym kraju.  

Warunki określone przez Rząd są następujące:  

1) 85% kosztów jest po stronie rządowej. 

2) 15% po stronie samorządów, w tym przypadku za te zadania odpowiadają samorządy 

wojewódzkie – w naszym przypadku Samorząd Województwa Wielkopolskiego. 

Marszałek poprzez swoje służby napisał 5 projektów w Wielkopolsce pośród nich 

znalazł się projekt na modernizację linii Kąkolewo – Gostyń. Po rozstrzygnięciu 

konkursu wszystkie 5 projektów wpisano na listę do realizacji. Pan Marszałek 

podzielił te 15% w taki sposób, że w ramach tych środków:  

a) 50% zapłaci Samorząd Wojewódzki, 

b) 50% zapłacą gminy i powiaty, w których będą te odcinki modernizowane.                   

W przypadku odcinka Kąkolewo – Gostyń jest to: Powiat Leszczyński, Miasto 

Leszno, Gmina Osieczna, Gmina Krzemieniewo, Miasto Gostyń i Powiat 

Gostyński. Na dzisiaj Gmina Osieczna miałaby ponieść koszt około 1.000.000 zł 

perspektywa realizacji jest do 2028 r. Z przewidywań wynika, że pierwsze 

koszty pojawią się w 2024 roku. Ile to będzie kosztować wiadomo będzie 

dopiero po przetargu. Nie wiadomo jakie będą realia gospodarcze w kraju wobec 

obecnej sytuacji.  

Burmistrz powiedział, że będzie wnosił o realizację tych projektów.  

Zmierzamy do przejęcia działek przy ulicy Dworcowej w Kąkolewie łącznie z budynkiem 

dworca (oczywiście bezpłatnie) na własność Samorządu Gminy. Jak staniemy się 

właścicielem to może w perspektywie lat dworzec odzyska swoją świetlność.   

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Powróciła do tematu sytuacji, która dzieje się na Letnisku. 

Powiedziała o swoim pomyśle zamontowania dwujęzycznych tablic informacyjnych. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:   
Odpowiedział, że w najbliższym czasie wystąpi do przedsiębiorców działających na tym 

terenie, aby przedłożyli faktury za wywóz odpadów w tym rejonie od początku tego roku. 

Zobaczymy co z tego będzie wynikać. Powiedział, że jeżeli obiekt powiększa swój stan 



7 
 

osobowy, o kilkadziesiąt osób, to suma odpadów i poniesionych kosztów też powinna 

znacząco wzrosnąć. Jeżeli nie wzrosła to pytanie - dlaczego.       

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Zapytała, czy były prowadzone rozmowy z tymi, którzy goszczą uchodźców z Ukrainy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:   
Odpowiedział, że z niektórymi były.  

Zakładając to, że obywatele Ukrainy są tu już od ponad 2 (dwóch) miesięcy odpowiedź jest 

jedna – minimum kosztów maksimum korzyści.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Zgłosiła, że na Rynku w Osiecznej na łączeniu bruku asfaltem jest dość duży uskok.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:   
Odpowiedział, że pominie wątek powiatowo-gminny i będziemy to niwelować.  

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył wspólne posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

      Protokołowała             Przewodniczący 

                                                                Komisji Budżetu, Gospodarki,                                                                                      

Rolnictwa i Ochrony Środowiska         

     Marta Skorupka       

         

            Jarosław Glapiak 
 


